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Møte i faglig brukerråd syn 
 

Sted: Hovseter/Webex  
Dato: 16.11.2022 
Referent: Julianne A. Andersen 
 
Deltakere: 
Kjersti Stensland, Norsk NCL-forening (deltok digitalt 12.30-14.30) 
Elin Gunnarsdottir Larne, Norges blindeforbund (deltok digitalt 12.30-13.30) 
Åste Lunder Norem, Norges blindeforbund 
Siri Smedsrud, Foreldre til blinde barn 
Grete Bæverfjord, Norges blindeforbund 
Farah Ramadan, Norges blindeforbund 
Mette Bævre, Foreldre til blinde barn 
Kari Anita Brendskag, Statped divisjonsdirektør læremidler og læringsressurser 
Randi Kvåle, Statped avdelingsleder læremidler syn 
Anne Lise Solstad, Statped avdelingsleder syn barnetrinn 
Eva Marie Hammervik, Statped avdelingsleder syn barnetrinn 
Julianne Andersen, Statped div. støtte divisjon læremidler og læringsressurser 
(deltok digitalt) 
 
 

01/2022 Innledning og presentasjon av nytt faglig brukerråd  
Lagt frem av: Kari Anita Brendskag 
Tidsbruk: 1t 

Vedlegg: Presentasjon v/Statped 

I presentasjonen ble det lagt vekt på Brukerrådets rolle, Statped og organisasjonenes 
rolle og hvilke forventninger deltakerne har til brukerrådet. Forventninger ble notert i 
presentasjon. 

Faglige brukerråd har en viktig stemme i forhold til de nasjonale brukerrådene. Vi 
legger derfor de faglige brukerrådene til ca. 14 dager før nasjonale brukerråd. 

Vi legger opp til møter i faglig brukerråd syn: 
01.02. kl. 09-15 Workshop/faglig brukerråd fysisk hel dag 
12.04. kl. 12.00-15.00 (digitalt) 
12.09. kl. 12-15 dagen før brukerkonferansen (fysisk) 
25.10. kl. 09.00-12.00 (digitalt) 

Tid justeres i forbindelse med oppsett av sakslisten. Nærmere avklaringer gjøres i 
teams. Julianne Andersen kaller inn via Outlook. 
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02/2022 Godkjenne saksliste  
Lagt frem av: Kari Anita Brendskag 
Tidsbruk: 3 min 

Sakslisten ble godkjent. 

Sak 03/2022 Innspill til faglig brukerråd fra Foreldre til blinde barn 
Lagt frem av: Mette Bævre (FTBB) 
Estimert tidsbruk: 25 min 
 
Vedlegg 1: Innspill til Statpeds faglige brukerråd Syn den 16.11.2022.pdf 
Vedlegg 2: Statpeds svar på innspill til faglig brukerråd syn 

På møtet gikk Mette Bævre og Siri Smedsrud igjennom innspillene fra FTBB. Det ble 
mulig å stille oppklarende spørsmål og utdype nærmere.  

Innspill gitt i møte av brukerrepresentantene: 

- Brukerrådet ønsker ærlige vurderinger fra Statped ang. disse spørsmålene 
- Slik det er i dag kan det oppfattes som om foreldre står utenfor «laget rundt 

barnet».  
- Foreldreundersøkelsen i forrige periode viste at foreldre ønsker: 

o Elevkurs 
o Mer lokal oppfølging 
o Bedre informasjon 

- Hvis Statped ikke har tilstrekkelig ressurser til å utføre sine tjenester (til 
kommuner og fylkeskommuner), må det meldes inn fra Statped til KD. 

- Etterlyser tiltak som kan settes i gang raskt 
 

Beslutning: Statped gir tilbakemelding på innspillene som vedlegg til referatet fra 
møtet. Dette legges i også teams. Statped ønsker innspill og sakene kan løftes til 
møter i faglig brukerråd. I dette arbeidet er hensikten å sammen med 
brukerorganisasjonene finne frem til mulighetsrommet innenfor rammebetingelser og 
de kunnskapsbaserte, faglige vurderinger som Statped forholder seg til. 

Sak 04/2022 Forslag til videre prosess med 
kompetanseutviklingstiltak 
Lagt frem av: Anne Lise Solstad / Eva Marie Hammervik 
Tidsbruk: 30 min 
 
Vedlegg 1: Skisse til prosess på arbeid med tjenesteutvkling.pptx 
Vedlegg 2: Tillegg til tildelingsbrev 3- 2021-002 Føringer ifm. nytt mandat 
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Bakgrunn for saken:  

Statped har fått i oppdrag og videreutvikle og tilpasse sine tjenester i tråd med nye 
føringer gitt i tildelingsbrev og Virksomhets- og økonomi-instruks. På møtet la 
Statped frem en skisse til prosess for videre tjenesteutvikling på synsområdet, 
herunder hvordan sikre brukermedvirkning. 

Statped ønsket innspill på: 

- Forslag til skisse for videre prosess 

Innspill fra brukerrådsrepresentantene gitt i møte:  

Brukerrådet ga sin støtte til å sette i gang arbeidet som foreslått. Oppstart i tilknytning 
til neste møte i faglig brukerråd 01.02.23. 

I tillegg kom det innspill på: 

- Evaluering må legges til prosessen – dette vil være en kontinuerlig prosess 
- Anbefaler å se på hva som fungerer bra på andre fagområder 
- Anbefaler å se til andre land, for eksempel naboland 
- Ta med rapport fra Foreldre til blinde barn (overlevert i møte) som en del av 

kunnskapsgrunnlaget  
- Brukerrådet etterspurte Tillegg til tildelingsbrev 3−2021, hvor Statped har fått i 

oppdrag om å gå i dialog med kommunene om sansetapområdene.  

Sak 05/2022 Tverrfaglig synsfunksjonsutredning 
Lagt frem av: Kari Anita Brendskag  
Estimert tidsbruk: 15 min 
 
Bakgrunn for saken: Tjenesten tverrfaglig synsfunksjonsutredning (TSU) ble omtalt 
i Helserapporten (2020). Denne tjenesten er også identifisert som ett av områdene 
som skal vurderes nærmere i saken om nedskalering/utfasing av tjenester fra 
Statped (DM-sak 59-2, 23.06.2022). Statped gjorde kort rede for saken og videre 
arbeid. Saken vil bli tatt opp på nytt i senere brukerråd. 

Sak 06/2022 Evaluering av møtet 
Lagt frem av: Kari Anita Brendskag  
Estimert tidsbruk: 5 min 
 

Møtet ble evaluert ut fra målene som var satt for kommunikasjon. At møtene er 
preget av gjensidig respekt og at vi er lyttende til hverandres synspunkter. 
Brukerrådsrepresentantene presiserte at det var viktig å bli involvert tidlig i aktuelle 
saker. 

Alle parter ga muntlig uttrykk for at møtet hadde fungert etter målene. 

Overlevering av rapport fra Foreldre til blinde barn. 
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